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 مانور مواجهه با آتش سوزی و مهار آن 
در محوطه ایستگاه CGS آق قلا برگزار گردید

به میمنت پاسداشت هفته پدافند غیر عامل و با اهدف ارتقای آمادگی کارکنان 
درمقابله با حوادث احتمالی  و  واکنش مناســب در شرایط اضطراری، مانور   
ســرایت  آتش  به محوطه  ایســتگاه CGS گاز  آق  قلا  و مقابله با آن   با  

همکاری واحد حراست با موفقیت اجرا شد.
دراین رزمایش که براساس سناریوی تدوین شده انجام شد، مانور مربوطه به صورت عملی 
اجرا شد و نیروهای عملیاتی امداد و تعمیرات  شرکت و همچنین خدمات ایمنی و آتش نشانی 
منطقه، حسب وظایف محوله اقدام به اطفای حریق نمودند.  شایان ذکر است در این رزمایش 
اهداف از پیش تعیین شده که همانا  آشنایی بیشتر پرسنل شرکت با آتش و خطرات پیرامون 
آن، اقدامات مورد نظر در زمان روبرو شدن با اینگونه حوادث و همچنین روشهای اطفاء حریق  

به درستی محقق شد .

احداث مخزن 50هزارمترمکعبی آب در یزد نهایی شد
یزد- صادقی مقدم-  معاون طرح و توسعه شرکت آب منطقه ای یزد گفت: 
در نیمه اول سال جاری با پیگیری های مستمر، مجوز احداث یک باب مخزن 
آب 50هزارمتر مکعبی دیگر از سوی شرکت مهندسی آب و فاضلاب کشور 

در محوطه مخازن ذخیره یزد نهایی شد.
 »علی ارمی« افزود :با توجه به شرایط سخت تامین آب استان و مشکلاتی که تاسیسات خط 
اول انتقال آب یزد را تهدید و گاها با خرابی و قطع جریان آب دچار می سازد افزایش حجم مخازن 

ذخیره آب استان در برنامه کاری قرار گرفته است.
وی با بیان اینکه قرارداد جانمایی، طراحی و انجام مطالعات مرحله دوم مخزن مذکور توسط 
مشاور ذیصلاح در حال انجام می باشد اظهار امیدواری کرد حداکثر تا دوماه آینده فرایند برگزاری 

مناقصه مخزن با برآورد اولیه 1800 میلیارد ریال آغاز شود.
ارمــی ادامه داد:  با احــداث و راه اندازی این مخزن که در صورت تامین منابع مالی تا پایان 
1403 به اتمام خواهد رسید حجم مخازن ذخیره استان در خروجی خط اول انتقال آب یزد به 
300 هزارمترمکعب می رسد که تاثیر بسیار خوبی در افزایش تاب آوری و پایداری تامین آب 
استان دارد. وی همچنین ازآغاز احداث یک باب مخزن 50هزارمترمکعبی خط دوم آبرسانی به 
یزد با 15درصد پیشرفت در محوطه مخازن ذخیره خبر داد و گفت: با اتمام این مخازن، کل حجم 
مخازن ذخیره یزد به 350 هزارمترمکعب خواهد رسید که در پیک مصرف آب شهر یزد حدود 

24 ساعت تاب آوری را افزایش می دهد.

مدیر کل راهداری و حمل و نقل جاده ای استان کرمانشاه خبرداد:
۱0۷ میلیون تردد در محورهای مواصلاتی استان

کرمانشــاه - الهه فرهادی: مدیرکل راهداری و حمل و نقل جاده ای استان 
کرمانشاه گفت: طی ۷ ماهه ســال جاری ۱0۷ میلیون خودرو در محورهای 

مواصلاتی استان کرمانشاه تردد کرده اند.
فریبرز کرمی گفت: آمار تردد در محور های مواصلاتی اســتان طی ۷ ماهه ســال جاری 
10۷ میلیون و 134 هزار خودرو است که نسبت به سال گذشته 25 درصد افزایش داشته است.

وی گفت: در بزرگراه کربلا محور کرمانشاه به بیستون بیشترین تردد جاده با تردد 5 میلیون و 
۷38 خودرو به ثبت رسیده و کمترین تردد در محور محور سنقروکلیایی به میان راهان با تردد 

45۹ و 3۷3 هزار خودرو است.
کرمی افزود: تردد وسایل نقلیه سبک طی هفت ماهه سال جاری در محورهای مواصلاتی 
استان کرمانشــاه ۹1 میلیون و 3۷۶ هزار است که نسبت به سال گذشته با تردد ۷2 میلیون 

52۶ هزار خودرو نشان دهنده رشد 2۶ درصدی تردد در جاده های استان کرمانشاه است.
وی درباره تردد وسایل نقلیه سنگین طی هفت ماهه سال جاری گفت: 15 میلیون ۷58 هزار 
خودرو سنگین در این استان تردد کرده اند که نسبت به سال گذشته در همین بازده زمانی با تردد 

13 میلیون 24۶ هزار خودرو سنگین شاهد افزایش 1۹ درصدی تردد هستیم.
کرمی در پایان افزود: هموطنان می توانند قبل از آغاز هرگونه ســفر جاده با تماس با سامانه 

141 مرکز مدیریت راه ها از آخرین وضعیت راه های کشور مطلع شوند.

مدیرعامل آبفای البرز:
ساخت مخازن جدید آب در البرز شتاب می گیرد

مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب البرز گفت: برنامه پرشتاب ساخت مخازن 
جدید ذخیره آب در شهرها و روستاهای استان البرز، سالانه حدود ۱5 درصد 

از حجم کمبود مخازن ذخیره را جبران می کند.
ذوالفقار مهدی زاده با اشاره به کمبود 200 هزار متر مکعبی حجم مخازن استان البرز گفت: 
بر اساس استاندارد کشور، با کمبود 200 هزار متر مکعب حجم مخزن در استان مواجه هستیم 
و این در حالی اســت که در ســال، شاهد رشد جمعیتی معادل 100 هزار نفر هستیم که این 
موضوع،آبرسانی به شهروندان را به خصوص در فصل گرم سال با دشواری هایی مواجه می کند.

وی با اشاره به اینکه  هم اکنون برای جمعیت بیش از سه میلیون نفر در البرز، بالغ بر 500 هزار 
متر مکعب ظرفیت مخازن ذخیره وجود دارد که این میزان باید به ۷00 هزار متر مکعب ارتقا یابد، 
افزود: نهضت ساخت مخازن جدید در این استان از اوایل سال قبل شروع شد و در سال  1400،  
بالغ بر22 هزار متر مکعب مخزن جدید وارد مدار شده و در سال 1401 هم بیش از 52 هزار متر 
مکعب در حال احداث است.مهندس مهدی زاده تاکید کرد: برنامه این شرکت برای سال 1402، 
بهره برداری از ۶0 هزار متر مکعب مخزن جدید است که با ادامه این روند، پیش بینی می شود 
طی حداکثر پنج سال آتی کمبود مخازن استان مرتفع شود.وی خاطرنشان کرد: با بهره برداری 
از مخازن جدید، تاب آوری تاسیسات آبرسانی بیشتر شده ودر زمان اوج مصرف )فصل گرم( افت 
فشار و تنش آبی در تاسیسات توزیع آب مرتفع خواهد شد. گفتنی است برای احداث هر متر 

مکعب مخزن 30 میلیون ریال هزینه می شود.

کشاورزان هر چه سریعتر محصولات خود را برداشت کنند
معاون بهبود تولیدات گیاهی سازمان جهاد کشاورزی استان همدان گفت: 
با توجه به کاهش دما و احتمال بارش در استان کشاورزان هر چه سریعتر 

محصولات خود را برداشت کنند.
به گزارش بازار، شــهرام پرورش گفت: با توجه به کاهش دمای هوا و احتمال بارش و وزش 
باد شدید در استان برداشت محصولات کشاورزی باید سریع تر انجام شود.وی افزود: تغییرات 
دمایی پیش رو و کاهش دمای هوا به زیر صفر درجه سانتیگراد برای گلخانه داران، مرغداری ها 
و دامداری ها باید باداشتن ســوخت اضافی و کنترل دمای هوای واحدها همراه باشد.پرورش 
گفت: بیشتر محصولات باغی استان تاکنون برداشت شده و باغداران باید تا پیش از بارندگی ها 

محصولات را کامل برداشت کنند.

اخبار کوتاه 

نیروگاه رامین اهــواز طی هفت ماهه 
اخیر توانســت ۴ میلیون ۸۳۹ هزار 
۶۲۸ مگاوات ساعت انرژی برق تولید 

و به شبکه سراسری برق منتقل کند.
مهندس »شکراله عباسی« سرپرست نیروگاه 
رامین اظهار داشت: روند تولید انرژی برق در نیروگاه 
رامین به پارامترهای متعددی وابسته است و با توجه 
به قدمت بالای واحد های تولیدی این نیروگاه و 
 فرســودگی تجهیزات ، شــاهد تولید  4 میلیون 

 83۹ هزار  ۶28 مگاوات ساعت انرژی برق توسط این نیروگاه قدیمی بودیم.عباسی 
با اشاره به دانش و تجربه ارزشمند کارکنان این نیروگاه و لزوم تامین نقدینگی لازم 

جهت رفع چالشهای نیروگاه گفت: نیروگاه رامین 
پتانسیل بهبود تولید این انرژی حیاتی را دارد و با 
توجه به کاهش دمای هوا و کاهش مصرف انرژی 
برق در نیمه دوم سال، رفع محدودیت های تولید و 
چالش های فنی واحدهای نیروگاه را در دستور کار 
قرار دادیم تا با آمادگی بهتری برق مورد نیاز مردم 
و صنایع را تامین کنیم.عباسی اظهار امیدواری کرد 
با رفع چالش های فنی و تولید پایدار انرژی برق، 
خدمت رسان شایسته ای برای مردم باشیم.لازم 
بذکر است نیروگاه رامین اهواز با ۶ واحد تولیدی بزرگترین نیروگاه بخاری کشور 

است و نقش مهمی در پشتیبانی از شبکه برق کشور ایفا می کند.

یزد- صادقی مقدم- مدیرعامل شرکت آب منطقه ای یزد هشدار 
داد: بارندگی های سال آبی جدید)اول مهر۱۴0۱ تا آخر شهریور 
۱۴0۲( با پیش بینی بارندگی کمتر از شــرایط نرمال در فصل 
پاییزرقم خواهد خورد و لذا باید مدیریت مصرف، بیش از پیش 

در دستور کار شهروندان باشد.
“محمدمهــدی جوادیان زاده« با اشــاره به کاهش بارندگی ها ، تغییر اقلیم 
وخشکسالی های پیاپی در استان گفت: ســال آبی 1400-1401 را در حالی 
به پایان رساندیم که میزان بارش 8۶.8 میلیمتر در مقایسه با متوسط بلندمدت 
با کاهش ۹ درصدی مواجه بوده و ورودی سفره های زیرزمینی را تحت تاثیر 

قرار داده است.
جوادیان زاده خاطرنشــان کرد:در ســال آبی 1401-1400 شهرستان تفت 
با 1۹8.5 میلیمتر و شهرستان بافق با 52.1 میلیمتر بارندگی به ترتیب دارای 

بیشترین و کمترین میزان بارندگی بوده اند.

وی با بیان اینکه مقایسه میزان بارش ها در حوزه عملکرد استان ۷4.8 میلیمتر 
بوده است گفت: 30 درصد بارش سال آبی مذکور اختصاص به بارندگی مردادماه 

داشته است.
این مسئول با اشاره به تاثیرات سامانه بارشی مانسون در مردادماه سال جاری 
گفت: در سامانه بارشی اخیر بالغ بر 1۷ میلیون متر مکعب آب توسط 20 طرح 
تغذیه مصنوعی احداث شده در ســالهای قبل توسط شرکت آب منطقه ای 
آبگیری شد که با توجه به خشکســالی های پیاپی، این میزان آب، اگر قطعا 
تاثیرات مثبتی روی آبخوان داشته است ولیکن جبران کسری تجمعی آبخوان 

نخواهد کرد.
وی با اشــاره به پیش بینی بارندگی کمتر از شرایط نرمال، عدم بارش برف  
وکاهش ورودی ســفره های زیرزمینی، برهمراهی همیشــگی مردم و یاری 
رساندن به مدیران آب جهت مدیریت مصرف و گذر از تنش آبی در کنار همه 

اقدامات حفاظتی شرکت های آب استان تاکید کرد.

اهواز  رامیــن  نیروگاه  سرپرســت 
خبر از ساخت و بازســازی بیش از 
۲۳00 قطعه صنعتی در ۷ ماهه نخست 

امسال در این نیروگاه داد.
مهندس شکراله عباســی سرپرست نیروگاه 
رامین تلاش و انگیزه بالای کارکنان نیروگاه 
رامین در بومی ســازی قطعات مورد نیاز این 
نیروگاه را از نقاط قوت این مجموعه دانست و 
گفت: صنعت برق ایران در سال های اخیر دچار 

چالش های متعددی در تامین قطعات مورد نیاز خود بوده که با اعتماد به جوانان 
خلاق و با انگیزه این صنعت در نیروگاه رامین اهواز توانستیم بخش زیادی از این 

قطعه ها را ساخته و بازسازی کنیم.
عباسی مجموع تعداد قطعات ساخته و بازسازی 
 شده در ۷ ماهه امسال در نیروگاه رامین اهواز را

 2 هزار و 32۶ قطعه با تنوع ۶05 قطعه اعلام 
کرد و افزود: از این تعداد 13۶1 قطعه ساخته و 

۹۶5 قطعه مورد بازسازی قرار گرفته است.
نیروگاه رامین اهواز با ۶ واحد تولیدی بزرگترین 
نیروگاه بخاری کشور است و ضمن تولید پایدار 
انرژی حیاتی برق و پشتیبانی از شبکه سراسری، 
بخشی از قطعات مورد نیاز خود را با تکیه بر دانش، تجربه و تخصص کارکنان 

خود طراحی و مورد ساخت و بازسازی قرار می دهد.

 همایش نکوداشت پدافند غیر عامل و مدیریت بحران با حضور 
 محمدتقی محمدی مدیر کل پدافندغیر عامل اســتانداری و 
نعمت اله حاجی زاده مدیر کل مدیریت بحران  استان در محل 

شرکت گاز استان گلستان برگزار گردید.
در این همایش که باموضوع پدافند دانش بنیان،حفاظت از زیرساختها و تداوم 
کارکردها برای مردم انجام شد قاسم نجاریان رئیس پدافند غیرعامل و مدیریت 
بحران شرکت گاز ضمن خوشامدگویی به تشریح اهداف برگزاری این همایش 
و ارائه گزارش عملکرد و برنامه های اجرا شده در این شرکت پرداختند.وی با ارائه 
مطالبی در خصوص اهمیت پدافند غیرعامل در تمام فعالیت های سازمان جهت 
صرفه جویی و امنیت تاسیسات ، جاری سازی آن   بر اساس استانداردهای روز 

را موجب تعالی سازمانی شرکت برشمردند.
در ادامه مدیر کل پدافندغیر عامل استانداری گلستان نیز با تقدیر از برگزاری این 
همایش ،ضرورت توجه دستگاه های اجرایی استان به مقوله هوشیاری و آمادگی 

در برابر خطرات احتمالی ،حفاظت و صیانت از تاسیسات و زیر ساخت های موجود 
و انجام بهینه فعالیت ها و خدمات به مردم و تکریم آنها تاکیدنمود.علی طالبی 
مدیرعامل گاز گلستان نیز در این همایش با گرامیداشت این ایام گفت:بیشتر 
مصارف گاز استان و حتی کشور در ایام سرد ، مصارف گرمایشی بوده به طوری 
که  در اوج باردر فصل زمستان ، مصرف گاز استان به  بیش از 14 میلیون متر 

مکعب نیز می رسد.
وی با اشاره به بحث آسیب پذیری از لحاظ پدافند غیرعامل در تامین انرژی 
گفت:یکی از راه های قابل توجه در زمینه کاهش آسیب پذیری ، ذخیره سازی 
زیر زمینی گاز طبیعی است که خوشبختانه اقدامات مهمی در این زمینه در شرف 
انجام اســت،ضمن اینکه لحاظ نمودن مدیریت بر مصرف گاز بویژه در زمان 
زمان اوج بار نیز از اقدامات مهم دیگری است که باید در نظر گرفته شود،چرا که 
با همدلی و همراهی مردم شریف بوانیم ایام سرد سال را همچون سال های 

گذشته بدون نگرانی و هیچ مشکلی به پایان برسانیم.

در هفت ماهه سال ۱۴۰۱ در 7 ماهه نخست سال جاری صورت گرفت

تولید بیش از ۴ میلیون مگاوات ساعت انرژی برق در نیروگاه رامین اهواز

 تاکید مدیرعامل شرکت آب منطقه ای یزد 
بر مدیریت مصرف آب

بومی سازی قطعات در نیروگاه رامین اهواز

 همایش  نکوهداشت  پدافند غیر عامل
 و مدیریت بحران در گاز گلستان

نماینده عالی دولت در استان البرز گفت: با توجه به اینکه در فصول 
سرد ســال قرار داریم و به طور قطع بارش ها را در پی خواهیم 
داشت، شهرداران باید نسبت به احصا نقاط حادثه خیز و مناطق 
دارای احتمال آبگرفتگی، اقدام کنند و پیش از وقوع حوادث، چاره 

اندیشی کنند.
مجتبی عبداللهی روز چهارشــنبه در همایش شهرداران که در سالن شهدای 
دولت اســتانداری برگزار شد، با تاکید بر ضرورت فسادستیزی در شهرداری ها، 
افزود: نظارت دقیق بر امور جاری شهرداری ها و عملکرد پرسنل از اهمیت بالایی 

برخوردار است چراکه از این طریق با زمینه های بروز تخلف، مقابله می شود.
وی ادامه داد: یکی از عوامل ایجاد رضایتمندی در مردم، دیدارهای چهره به چهره 
با آنهاست و باید بواسطه این امر دغدغه ها و مشکلات مردم شناسایی شود و با 

نگاه مثبت نسبت به حل آنها اقدام شود.
شهرداری ها به جد با ساخت و ساز غیر مجاز مقابله کنند

عبداللهی با بیان اینکه ساخت و ساز غیرمجاز بویژه در شهرها، یکی از معضلات 
جدی استان است، گفت: ساخت و ساز غیر مجاز به هیچ عنوان نباید شکل گیرد؛ 
برخورد جدی و به موقع با این اقدام، بسیار موثرتر از دریافت جریمه است، در این 

باید شورای معماری شهرداری ها نیز فعال شوند.

شهرداران برای نهضت مدرسه سازی و ساخت اماکن ورزشی، 
زمین اختصاص دهند

وی افزود: نهضت های مدرسه سازی و ساخت اماکن ورزشی در استان شکل 
گرفته که خیرین استقبال بسیار خوبی را نشان داده اند بنابراین ضرورت دارد که 

شهرداری ها نسبت به اختصاص زمین مناسب، اقدام کنند.
فضای شهرها باید برای مردم لذتبخش و نشاط آور باشد

استاندار البرز با تاکید بر اینکه فضای شهرها باید برای مردم لذتبخش باشد، گفت: 
سیمای شهرهای استان باید همواره نظافت کافی را داشته باشد و اقدامات ویژه ای 
نیز برای زیباســازی، المان سازی و ایجاد نشاط برای مردم در دستور شهرداران 

قرار گیرد.
وی افزود: شهرداران باید در چارچوب قانون فعالیت کنند و در عین حال نیز تعامل 
سازنده ای را با اعضای شوراهای اسلامی شهر برقرار کنند چراکه در سایه وفاق و 

همدلی می توان امور را بهتر و بیشتر پیش برد.
نقاط حادثه خیز شهرها شناسایی و ساماندهی شود

عبداللهی گفت: با توجه به اینکه در فصول سرد سال قرار داریم و به طور قطع 
بارش ها را در پی خواهیم داشت، شهرداران باید نسبت به احصا نقاط حادثه خیز و 
مناطق دارای احتمال آبگرفتگی، اقدام کنند و پیش از وقوع حوادث، چاره اندیشی 

کنند. وی افزود: شــهرداری ها باید منابع درآمد پایدار برای خود تعریف کنند و 
برنامه های اقتصادی ویژه ای را برای درآمدافزایی داشته باشند.

استاندار البرز گفت: تکمیل پروژه های نیمه کاره شهری از اهم امور شهرداری ها 
محسوب می شود و ضرورت دارد که طبق زمانبندی دقیق برای اتمام پروژه ها در 

جهت رفاه و آسایش مردم وارد عمل شوند.
 بهسازی و نوسازی سیستم حمل و نقل عمومی

 در شهرها ضرورت دارد
وی افزود: اتخاذ تدابیر لازم جهت نوسازی و بهسازی سیستم حمل و نقل عمومی 

بمنظور تسهیل و تسریع در تردد مردم، ضرورت دارد.
عبداللهی با بیان اینکه آسیب های اجتماعی برای استان البرز یک تهدید محسوب 
می شود، گفت: شهرداری ها نمی توانند نسبت به این موضوع بی تفاوت باشند 
چراکه استان البرز با کمتر از نیم درصد از پهنه جغرافیای کشور و 5 درصد از جمعیت 

ایران اسلامی، 15 درصد از آسیب های اجتماعی را به خود اختصاص داده است.
شهرداری ها باید در کنترل و کاهش آسیب های اجتماعی، 

مسئولیت بپذیرند
وی افزود: ضرورت دارد مدیریت شــهری با توجــه به امکاناتی که دارد، برای 
ساماندهی متکدیان، زباله گردها، کودکان کار، زنان بی سرپرست و یا بد سرپرستی 

که در خیابان ها کار می کنند، رسیدگی به محله های کم برخوردار و... اقدام کند، 
به این دلیل که اولا مسئولیت اجتماعی دارند و ثانیا شهر بدون امنیت، نمی تواند 

موجبات رفاه و آرامش و رضایتمندی مردم را فراهم کند.
 شهرداری ها، سهام دار خرید و نصب دستگاه زباله سوز 

در استان باشند
استاندار البرز با اشاره به اینکه روزانه هزار و 500 تن زباله در استان تولید می شود، 
گفت: تمامی شهرداری ها با احتساب میزان زباله شهر، باید سهام دار خرید و نصب 

دستگاه زباله سوز برای استان باشند.
وی افزود: فرهنگسازی در خصوص تفکیک زباله از مبدا نیز از اهم اموری است 

که باید با استفاده از ظرفیت رسانه ها و بویژه صدا و سیما دنبال شود.
 مکان مشخصی برای تخلیه و بازیافت نخاله های ساختمانی 

در استان تعیین شود
عبداللهی گفت: تخلیه نخاله های ساختمانی و ایجاد امکانات لازم برای بازیافت 

آنها باید در چند نقطه از سوی شهرداری ها اعلام شود.
وی در پایان از شهرداران خواست که تکریم ارباب رجوع، دیدارهای مستمر با 
مردم در دفاتر کار خود و نقاط مختلف شهرها را در دستور برنامه های خود قرار 

دهند و برای افزایش رضایتمندی مردم از هیچ کوششی دریغ نکنند.

قاسمی رئیس سازمان جهاد کشاورزی استان سمنان با بیان اینکه پیش بینی می شود 
امسال ۱00 هزار تن انار در این استان برداشت شود، گفت: این میزان ۱0 درصد کل 

انار تولیدی کشور است.
محمدرضا قاسمی در گفتگو با بازار، با بیان اینکه ایران سالانه یک میلیون تن انار تولید می کند، تاکید کرد: 
پیش بینی می شــود امســال 100 هزار تن انار در استان سمنان برداشت شود که 10 درصد کل تولید این 

محصول در کشور است.وی با بیان اینکه پنج هزار هکتار از اراضی استان سمنان تحت کشت انار است، ابراز 
کرد: میانگین برداشت 22 تن انار در هر هکتار در سطح استان سمنان به ثبت رسیده است.

رئیس سازمان جهاد کشاورزی استان سمنان با بیان اینکه در برخی باغات نمونه استان سمنان شاهد برداشت 
نزدیک به ۷0 تن محصول انار بودیم، ابراز کرد: در شاخص برداشت از هر هکتار، این استان رتبه برتر کشور 

را به خود اختصاص داده است.

قاسمی با بیان اینکه محصول انار بازار بسیار خوبی نیز دارد، بیان کرد: تاکید بر فرآوری محصولات جانبی 
انار، مانند عصاره، رب انار و ... برای ارتقای ارزش افزوده تولید این محصول در استان از جمله راهبردهای ما در 
استان است.وی با بیان اینکه درجزین، گرمسار، سمنان و ایوان کی و ... از جمله تولید کنندگان عمده محصول 
انار در استان سمنان هستند، گفت: در برخی سال ها حتی در کشت انار به رکورد ۹5 تن در هکتار رسیدیم که 

نشان از توانمندی استان در تولید این محصول دارد.

ادامه از صفحه یک
 بازار سرمایه حالا بعد از شش ماه افت ادامه دار گفته می شود در هفته گذشته 
رکورد ۶ ماه گذشته را برای ثبت بالاترین صعود در یک هفته را ثبت کرده است 
اما همچنان شاهد بیشترین خروج پول حقیقی از بازار هم هستیم و شاید مهمترین 
دلیل آن بی اعتمادی مردم به دولت،  ادامه اجرای سیاست های ناکارآمد اقتصادی 
با وجود خروجی منفی، رشد قیمت دلار بدون اثرگذاری متعادل در ارز نیمایی و 
عدم وجود چشم اندازی مثبت در فعالیت های بنگاهی دانست. در این موقعیت 
برای عده از سرمایه گذاران جای سوال است که چرا رشد بازار برخلاف تصورها 

در حال وقوع است؟
روایت بازار در ماه های اخیر نشان داده که تقریبا هر سهامدار خردی که میانگین 
کم کرده زیان بیشتر شده و این مسأله خط بطلانی بر تمام تحلیل های بنیادی 

و تکنیکال بود و پشت پرده آن هم به اعتقاد بسیاری از تحلیلگران کنترل تورم 
عمومی کشــور از طریق بورس بود، به عبارت دیگر بر مبنای اصول اقتصادی 
 بازارهای مالی باهم در ارتباط هستند و رشد شاخص بورس بر بازار ارز، مسکن و... 
تاثیر می گذاشت دولت به دلیل ناتوانی در تعادل بخشی به بازارهای مولد به دنبال 
مهار تورم آن ها از طریق فریز نقدینگی بود. اثر معکوس این سیاست هم در اقتصاد 
صادق است و امروز وقتی دلار به بالای 35 هزار تومان رسیده حتی در صورتی 
که دولت همچنان به دنبال کنترل بورس یا افزایش فروش اوراق باشد نمی تواند 
جلوی شاخص را بگیرد زیرا اینبار سهامداران عمده عامل رشد بورس می شوند و 
از طرف دیگر چشم انداز کنونی بازار ادامه رشد قیمت دلار تا 40 هزار تومان است، 
پس در شرایط کنونی بورس با در نظر گرفتن مقصد دلار حداقل 30 درصد رشد 
خواهد داشت چراکه در چند ماه گذشته که بورس افت داشته دلار 30 درصد رشد 

کرده و اثر آن با کمی تاخیر در بازار امروز نمایان اســت و در ادامه درصورت که 
عدم توافق برجام قطعی باشد ممکن است تا دلار 40 هزار تومانی هم رشد آتی 
را پیشخور کند. این سیگنال برای شرکت های بورسی صادرکننده اثر بسیار قوی 
دارند و آغاز بازار امروز هم که با مثبت شدن شرکت های صادراتی بود این مسأله را 
تایید کرد. هرچند بسیاری از کارشناسان بورس با در نظر گرفتن شرایط تکنیکال و 
بنیادی بورس اعلام کرده اند که بازار هیچ روند نزولی را نشکسته و این یعنی اینکه 
احتمالا مسیری نزولی بعد از یک نوسان موقت ادامه یابد وجود دارد، به همین دلیل 
اگر این فرضیه را در نظر بگیریم شاخص حداقل تا محدوده یک میلیون و 320 
هزار واحد می تواند نوسان داشته باشد و بعد از آن تکلیف این دیدگاه مشخص می 
شود که آیا بازار وارد یک روند صعودی شده یا برای جلوگیری از ادامه خروج پول 

حقیقی وارد یک نوسان شده است.

البته عده ای تلاش می کنند اثر روانی برخی مسائل اجتماعی را دخیل در نوسانات 
بازار کنند، اما به طور قطع هیچ سهامداری نمی تواند به راحتی از زیان های بالای 
50 درصدی چشم پوشی کند و سهام خود را بفروشد آنهم در شرایطی که چند 
روز اخیر سهام های بزرگ مثبت شده اند، بنابراین با در نظر گرفتن ریسک های 
دلار، طلا برخی نمادهای بازار سرمایه در مقطع کنونی ارزنده هستند و اگر بازار 
روند صعودی هم نداشته باشد قطعا روند نزولی هم نخواهد داشت و در یک بازه 
زمانی چند ماه اصلاح زمانی خواهد داشت و پیش بینی اینکه امسال به شاخص 
یک میلیون و هفتصد هزار واحد برسد جدی است. در این مسیر نمادهای ارزنده 
به قله های قبلی خود خواهند رسید و به تبع سایر نمادهای بازار را هم به دنبال 
خود می کشــند در این حالت سهامداران خرد باید مراقب باشند بار دیگر در تله 

سال ۹۹ نیفتند.

فضای شهرها باید برای مردم لذتبخش و نشاط آور باشد

10 درصد انار کشور در استان سمنان تولید می شود

سهامداران سیگنال دلار 35 هزار تومانی را باور کنند؟

استاندار البرز:

رئیس اتاق بازرگانی البرز با اشاره به اهمیت برپایی 
پاویون اختصاصی معرفی محصولات این استان در 
نمایشگاه های بین المللی از جمله ترکیه گفت: یک 
هدف مهم از این تصمیمات بهبود تراز تجاری ایران 

با ترکیه است.
پرهام رضایی در دیدار با سرکنسولگری جمهوری اسلامی ایران 
در استانبول با تاکید بر اهمیت گسترش سطح تعاملات میان 
فعالان اقتصادی طرفین در حوزه روابط بین الملل اظهار کرد: به 
یقین برگزاری وبینارها و دیگر دوره های آموزشی قبل از اعزام 
هیات های تجاری نقش مهمی در آشنایی فعالان اقتصادی با 
ظرفیت های کشور مقصد ایفا می کند و در صورت برنامه ریزی 
برای اعزام هیات های تجاری به ترکیه اتاق البرز آماده برگزاری 
چنین دوره هایی است.وی ادامه داد: صندوق پژوهش و فناوری 
البرز در کنار پارک علم و فناوری و شرکت های دانش بنیان این 
استان از ظرفیت های بالایی برای معرفی شرکت های فعال 
در این زمینه برخوردار هســتند و اگر بستر لازم برای برگزاری 
نمایشگاه های خارجی فراهم شود، اتاق بازرگانی البرز برای آماده 

سازی مقدمات آن اقدام خواهد کرد.
رئیس اتاق بازرگانی البرز پیشنهاد داد که به طور مشترک توسط 
صندوق پژوهش و فناوری البرز در کنار انجمن شــرکت های 
 B2B دانش بنیان طرحی را به منظور برگزاری نشست های
بــرای تولید محصولات مشــترک و یا انتقــال تکنولوژی با 

کشورهایی نظیر ترکیه پیاده سازی کنند.
وی گفت: حدود ۶5 درصد کارخانه های آرایشی- بهداشتی 
کشور در البرز فعال است، شرکت های تولید کننده قطعات خودرو 
این استان نیز از ظرفیت بالایی برخوردار هستند، انتظار ما این 
است که با کمک سفارتخانه ها زمینه حضور واحدهای تولیدی 

کشور به ویژه البرز در نمایشگاه های بین المللی فراهم شود.
رضایی با اشــاره به اهمیت برپایی پاویون اختصاصی معرفی 
محصولات البرز در نمایشگاه های بین المللی از جمله ترکیه 
گفت: به یقین تجار ایرانی نیز از این موضوع استقبال خواهند 
کرد، چند شــهر ترکیه از ظرفیت بالایــی برای برپایی چنین 

نمایشــگاه هایی برخوردار هســتند و یک هدف مهم از این 
تصمیمات بهبود تراز تجاری ایران با ترکیه است، چون بر مواردی 

مانند کم شدن نوسات ارزی اثرگذار خواهد بود.
 از شرکت های دانش بنیان ایرانی به منظور حضور 

در رقابت های تجاری بین المللی حمایت می شود
در این دیدار جواد معبودی فر سرکنسول جمهوری اسلامی 
ایران در اســتانبول با اشاره به بخشی از صحبت های رئیس و 
معاون اول موسیاد از حمایت صنعتگران، تجار و فعالان صنعتی 
مســلمان گفت: بر اساس همین صحبت ها با توجه به اعلام 
آمادگی البرزی ها، برگزاری نمایشگاه ها و رویدادهای بین المللی 
در ترکیه به منظور حضور شــرکت های ایرانی را می توان در 

دستور کار قرار داد.
وی با این توضیح که در نشست های مشترک میان فعالان 
اقتصادی ایران و ترکیه می توان به نتایج موثر و هدفمندی دست 
یافت، گفت: شــرکت های دانش بنیان با وجود ظرفیت هایی 

مانند نیروهای شاغل تحصیل کرده و قدرت خلق ایده های نو 
سرمایه ای ندارند و  باید از سوی دولت و سرمایه گذاری بخش 
خصوصی حمایت شوند.سرکنسول جمهوری اسلامی ایران در 
استانبول عنوان کرد: در کنار استانبول شهری مانند ازمیر که در 
مرکزیت شهرهای حاشیه دریای اژه قرار دارد ظرفیت خوبی برای 

ایجاد و برپایی نمایشگاه معرفی محصولات ایرانی است..
وی با  اشاره به ضعف شرکت های ایرانی در معرفی محصول و 
تولیدات خود در نمایشگاه های بین المللی عنوان کرد: تنها برخی 
شرکت ها ظرفیت های تولیدی خود را در قالب ارائه کاتالوگ 
به شرکت های ترکیه ای معرفی می کنند. معبودی فر گفت: 
ظرفیت های شرکت های البرزی به ویژه دانش بنیان ها باید در 
قالب  فایل های ویدئویی یا بروشورهای تبلیغاتی به هنگام حضور 
در نمایشگاه های خارجی به بازدیدکنندگان ارائه شود، به عبارتی 
فرصت های بازاریابی و فروش محصول برای تولیدکنندگان و 

صنعتگران البرز از این طریق حاصل می شود.

آماده سازی بستر همکاری میان شرکت های ایرانی 
و ترکیه ای در بحث انتقال تکنولوژی و فناوری

در ادامه این گفتگو کوروش جعفــری رایزن اقتصادی ایران 
در ترکیه نیز توضیح داد: مزیت های نســبی و مطلقی که در 
زمینه های صادرات در البرز وجود دارد باید معرفی شود و سفارت 
در این زمینه و همچنین حضور در نمایشگاه های کشور ترکیه با 

فعالان اقتصادی استان البرز همکاری خواهد کرد.
وی اضافه کرد: در بحث انتقــال تکنولوژی و فناوری میان 
شرکت هایی از ایران و ترکیه از جمله انرژی های تجدیدپذیر و 
یا تامین ماشین آلات صنعت نساجی و یا خودرو  نیز آماده ایجاد 
بسترهای لازم هستیم.جعفری تاکید کرد: نیاز است که اطلاعاتی 
در خصوص مزیت های صادراتی البرزدر اختیار مسئولان وزارت 
امور خارجه از جمله رایزن های اقتصادی سفارت خانه ها قرار 
داده شــود، در ترکیه نمایشگاه های متعددی از جمله در حوزه 
صنایع غذایی بر پا می شود که می توانیم اطلاعات لازم از جمله 
زمان برگزاری و مجریان نمایشگاهی را در اختیار فعالان تولیدی 

و صنعتی البرز قرار دهیم.
 تعامل و همکاری میان بخش های دولتی و خصوصی به بهبود 
شرایط اقتصادی کمک می کندیدالله مالمیر نائب رئیس اتاق 
بازرگانی البرز نیز در این نشست با تاکید بر اینکه باید به دانش و 
توانمندی های شرکت های ایرانی در تولید دستگاه ها و ماشین 
آلات خطوط تولیدی اطمینان شــود، گفت: بخش خصوصی 
شرکت های فعال خوبی در این زمینه دارد و امکانات نیز برای 
آنها فراهم است، فقط باید به تولیدکنندگان مورد نظر بیشتر بها 

داده شود و از آنها حمایت کنیم.
وی ادامه داد: باید رفت و آمدها در سطح سفارتخانه ها با سفرا 
و رایزن های اقتصادی بیشتر شود و به ویژه هنگام عقد قراردادها 
و پیشبرد مذاکرات تجاری صنعتگران شاهد حضور آنها در چنین 

دیدارهای مهم تجاری باشیم.
نائب رئیس اتاق بازرگانی البرز افزود: امروز مشکل مهم در کشور 
ما مسئله اقتصاد است و با تعامل و همکاری میان بخش های 
دولتی و خصوصی می توان به بهبود شرایط اقتصادی موجود 

کمک کرد.وی با اشاره به اهمیت انتخاب رایزن های اقتصادی 
در ســقارتخانه ها از میان اعضاء اتاق های بازرگانی گفت: نیاز 
است که پیشروان حوزه اقتصاد باید افرادی از همین حوزه باشند.

  ضرورت رفع موانع پیش روی فعالیت 
شرکت های دانش بنیان درکشور

در ادامه شاهین ظهوری عضو هیات نمایندگان اتاق بازرگانی 
البرز و صندوق پژوهش و فناوری این استان با اشاره به اهمیت 
تقویت فعالیت شرکت های دانش بنیان ایرانی گفت: فعالان این 
حوزه از دانش بالایی برخوردار هستند و باید بستر و فضایی کافی 
برای پیشــرفت این شرکت ها در بخش تجاری سازی فراهم 
شود.وی توضیح داد: در صورت راه اندازی نمایشگاه بین المللی 
همانند موسیاد در دیگر شهرهای ترکیه و حضور شرکت های 
ایرانی از جمله دانش بنیان در این عرصه گام مهمی در راستای 

معرفی ظرفیت های تولیدی و صنعتی البرز برداشته می شود.
وی در ادامه بر اهمیت حضور نمایندگانی از پارک علم و فناوری 
البــرز و یا صندوق پژوهش و فناوری این اســتان در اعضای 
هیات های تجاری اعزامی به دیگر کشــور جهت آماده سازی 
بســتر حضور شرکت های دانش بنیان در نمایشگاه های بین 

المللی تاکید کرد.
در این نشست فائق زرافشان رئیس انجمن شرکت های دانش 
بنیان البرز و عضو هیات نمایندگان اتاق بازرگانی استان نیز افزود: 
به شرکت های دانش بنیان فعال در ایران از جمله البرز باید این 
فرصت داده شــود که بتوانند توانمندی و ظرفیت های خود را 

معرفی کنند.
وی با اشــاره به اهمیــت بهبود فضای داخلــی تولید برای 
شرکت های دانش بنیان به منظور تقویت حضور این شرکت ها 
در عرصــه صادرات افزود: اگــر موانع پیش روی فعالیت های 
تولیدی این شرکت ها در درون کشور مرتفع نشود، تلاش برای 
معرفی آنها در عرصه بین المللی درست نیست، چون ممکن 
است به مهاجرت آنها به دیگر کشورها از جمله منطقه منجر شود.
زرافشان در ادامه بر ایجاد یک نمایشگاه دائمی و ثابت جهت 

حضور و فعالیت شرکت های دانش بنیان ایرانی تاکید کرد.

رئیس اتاق بازرگانی البرز مطرح کرد

اهمیت بهبود تراز تجاری میان ایران و ترکیه

 ) آگهی رای هیات قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی 
اراضی و ساختمان های فاقد سند رسمی (

برابــر آراء صــادره هیــات تعییــن تکلیف مســتقر در ثبت اســناد و املاک شهرســتان ســنندج 
تصرفــات مالکانــه بلامعــارض متقاضیــان ذیــل تاییــد گردیــده لــذا بدین وســیله مشــخصات 
ــه فاصلــه 15 روز جهــت اطــلاع عمــوم در روزنامــه کثیرالانتشــار و  امــلاک در دو نوبــت ب
ــه صــدور ســند مالکیــت  محلــی آگهــی مــی گــردد. در صورتــی کــه اشــخاص نســبت ب
متقاضیــان اعتراضــی داشــته باشــند مــی تواننــد از تاریخ انتشــار اولیــن آگهی و در روســتاها 
از تاریــخ الصــاق در محــل تــا مــدت دو مــاه اعتــراض خــود را بــه ایــن اداره تســلیم نماینــد و 
پــس از اخــذ رســید ظــرف مــدت یــک مــاه از تاریــخ تســلیم اعتــراض دادخواســت خــود را 
بــه مرجــع قضایــی تقدیــم نمــوده و گواهــی اخــذ و تحویــل اداره ثبــت نمایند. بدیهی اســت 
در صــورت انقضــای مــدت مذکــور و عــدم وصــول اعتــراض ســند مالکیــت طبــق مقــررات 

صــادر خواهــد شــد. صــدور ســند مالکیــت مانــع مراجعــه متضــرر بــه دادگاه نیســت.
بخش 11 :

1- ســه دانــگ مشــاع از ششــدانگ یــک قطعــه زمیــن مزروعــی بــه نــام آقای ســید هاشــم 
ســاعدی فرزنــد ســید محــی الدیــن  شــماره شناســنامه 82 صــادره ســنندج کــد ملــی 
3731186527  تحــت پــلاک 89  فرعــی از 6  اصلــی بخــش 11 کلاتــرزان  بــه مســاحت 
20654  متــر مربــع کــه از نســق آقــای ســید هاشــم ســاعدی  به آدرس ســنندج روســتای 

تــازه آبــاد دویســه زمیــن مشــهور بــه شــت آبــادی چهــل گــزی
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اخطاریه دفترخانه 
نــام و نــام خانوادگــی مخاطــب : اقــای علــی خاتمــی شــغل  -  ادرس مجهــول 
المــکان موضــوع اقــای علــی خاتمــی در راســتای اجــرای حکــم قطعــی شــماره 
0000953 مــورخ 1401/07/27 شــعبه ســوم   رشــت در خصــوص ثبــت طلاق 
ــال  ــیاهرودی و اعم ــوری س ــه ظه ــم فاطم ــما خان ــر ش ــت همس ــه درخواس ب
وکالــت لــذا شــما پــس از رویــت اخطــار اول ده روز فرصــت داریــد جهــت ثبــت 
ــل  ــارراه میکائی ــع در چه ــت واق ــلاق رش ــماره 31 ط ــه ش ــه دفترخان ــلاق ب ط

کوچــه اســتقامت مراجعــه نماینــد.  
دفترخانه شماره 31 طلاق رشت   9023 


